
    Protokół Nr XLV/10   
z czterdziestej  piątej  sesji Rady Gminy Męcinka 

 odbytej w dniu 28 lipca 2010 r.  
 

Na stan 15-tu radnych w sesji wzięło udział 11 – tu.   
 
Oprócz radnych w sesji uczestniczyli :  

 Wójt Gminy – Zbigniew Przychodzeń, 
 Zastępca  wójta – Andrzej Czech,  
 Skarbnik gminy – Józef Święcicki, 
 Sołtysi wsi wg listy obecności, 
 Dyrektor  Zarządu Dróg Powiatowych w Jaworze  - Zbigniew Zdebiak, 
 Kierownik w Zarządzie Dróg Powiatowych w Jaworze – Agata Kasprzyk, 
 Prezes Stowarzyszenia Partnerstwo Kaczawskie – Mariusz Foryś.  

Otwarcia czterdziestej piątej sesji Rady Gminy Męcinka dokonał i obradom przewodniczył 
przewodniczący Rady Gminy  Stanisław Prędkiewicz wypowiadając formułę: „Otwieram 
czterdziestą piątą sesję  Rady Gminy Męcinka”. 
Następnie przewodniczący rady  stwierdził, Ŝe na sali obrad obecnych jest 11-tu  radnych , co 
stanowi quorum przy którym rada gminy moŜe obradować i podejmować prawomocne 
uchwały. 
Przedstawił porządek posiedzenia, który przewidywał :     

1. Otwarcie sesji. 
2. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji.  
3. Zgłaszanie interpelacji i zapytań.  
4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 
 1/udzielenia dotacji z budŜetu gminy, 
 2/ zmiany  uchwały emitowania obligacji przez gminę Męcinka oraz  określenia 
 zasad ich zbywania i wykupu,  
 3/ zmian w budŜecie gminy na 2010 rok,  
 4/ trybu prac  nad projektem uchwały budŜetowej gminy Męcinka,  
 5/ określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania  budŜetu 
 gminy Męcinka za I półrocze danego roku budŜetu oraz informacji o 
 kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 
5. Sprawy róŜne . 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
7. Zamknięcie sesji.  

 
W sprawie porządku posiedzenia głos zabrał Sekretarz Gminy i zgłosił wniosek o 
wprowadzenie pod obrady sesji dodatkowo – rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu odnowy wsi miejscowości Chełmiec.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad rozpatrzenie i 
podjęcie uchwały  zgodnie z wnioskiem. Za wprowadzeniem zmiany do porządku obrad 
głosowało 11-tu obecnych na sesji radnych.   
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada gminy Męcinka wprowadziła zmianę do porządku 
posiedzenia.  
 
Ad. 2.  
Informację o pracy w okresie między sesjami przedstawił Wójt Gminy.  
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag ani wniosków do przedstawionej informacji.  
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Wójt Gminy przedstawił równieŜ  program, który wyemitowany został w telewizji regionalnej 
pt. „Nie przegap”. Zawierał on w swojej treści promocję imprezy edukacyjno – rekreacyjnej 
Muchowska kosa”. W programie tym zaprezentowano walory turystyczno – przyrodnicze 
gminy Męcinka, zaprezentowano równieŜ niektóre podmioty, prowadzące działalność na 
terenie gminy. Wójt gminy podziękował przy tej okazji radnym i sołtysom za zaangaŜowanie 
w organizację tego przedsięwzięcia.  Podziękował równieŜ prezesowi Stowarzyszenia 
Pogórze Kaczawskie Mariuszowi Forysiowi za zaangaŜowanie i pomoc w uzyskaniu środków 
finansowych na realizację zadania. Wręczył mu przy tym statuetkę  upamiętniającą IX edycję 
tej imprezy.  
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka przyjęła informację Wójta Gminy o 
działalności w okresie pomiędzy sesjami do akceptującej wiadomości.  
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przed przystąpieniem do zgłaszania interpelacji i zapytań wójt poprosił obecnego na sesji 
dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych o przedstawienie radnym informacji nt. 
zrealizowanych i planowanych do realizacji zadań na terenie gminy  do końca roku. 
Informacja zwierała następujące dane : 
Wykonano częściowe remonty dróg tj. łatanie dziur. Do zadania tego zarząd podchodzi 
rokrocznie dwa razy tj. zaraz po okresie zimowym  a następnie przy wyŜszych temperaturach 
poprawiane jest łatanie dziur masą na gorąco.  Z planu do zrealizowania pozostało : ścinka 
poboczy , uzupełnienie poboczy, karczowanie rowów.  Zarząd w celu sprawnego wycięcia 
gałęzi i krzaków zakupił  maszynę do ścinania krzewów i rozdrabniania drewna.   
Zaznaczył obecnym, Ŝe droga powiatowa przez Męcinkę do drogi wojewódzkiej w chwili 
obecnej znajduje się w takim stanie, Ŝe jeszcze profilaktyczne zabiegi uratowałyby jej stan 
przed ostateczną dewastacją. W chwili obecnej zachodzi potrzeba pokrycia całej drogi 
emulsją na zimno. Zabieg taki szacuje się na kwotę 250 tys., ale na  kilka lat droga byłaby 
zabezpieczona.  Powiat nie posiada wolnych środków na przeprowadzenie takiego zabiegu, 
jeŜeli Gmina wzięłaby na siebie ten wydatek zadanie moŜna byłoby zrealizować.  Ponadto w 
Stanisławowie wybudowana zostanie bariera na poboczu, pomalowane będą bariery przy 
mostkach 
Następnie przystąpiono do zgłaszania wniosków i zapytań.  
 
Ad. 3.  
Gregulski Wiesław zwrócił się z wnioskiem  dot. remontu drogi Bogaczów – Pomocne. Droga 
ta jest juŜ w bardzo złym stanie, pobocza rozjeŜdŜone, porośnięte. Na drodze tej przy mijaniu 
się pojazdów jeden z nich musi zjechać w dziurawe, zniszczone pobocze.  
Rudziec  Franciszek – w złym stanie znajduje się droga betonowa do Słupa na odcinku od 
wjazdu do kamieniołomu w kierunku zalewu. Mieszkańcy sami wycinają wystające pręty z 
betonu. Skłonni są powycinać i uprzątnąć krzaki przy tej drodze i w tym celu oczekują 
informacji nt. procedury w tej sprawie, gdyŜ wycinający chciałby zabrać sobie drewno na 
opał. Ale aby moŜna było skorzystać  z tej drogi niezbędny jest równieŜ jej remont.  
Zwrócił się równieŜ z zapytaniem, czy  zakaz który obowiązuje teraz nie zostanie zmieniony 
po uruchomieniu bocznicy w Słupie, i wtedy droga Chroslice – Słup – Bielowice  włączona 
zostanie do planu ruchu dla pojazdów pow. 12 ton.  
Sitarz Lesław – rów przy drodze Kondratów Wilków zasypany kamieniem.  
Stawowczyk Małgorzata – na drodze k/ ośrodka zdrowia w wyniku zatrzymywania się 
cięŜkich pojazdów powstały garby i były juŜ w związku z tym  i w tym miejscu  dwie kolizje 
drogowe.  
Konieczne jest  nakrycie rowu w Kondratowie, przez co poprawione zostanie  bezpieczeństwo 
na tej drodze.  
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Przed przystąpieniem do remontu świetlicy zobowiązać mieszkańców, którzy pozostawili 
samochody w obrębie tej posesji do ich uprzątnięcia.  
 
Głowiak Jerzy – zanim przystąpi się do remontu drogi Chroślice – Męcinka przez osiedle 
naleŜałoby pogłębić rowy , gdyŜ woda zniszczy nową nawierzchnię.  
Karaban Krzysztof – wyremontować drogę Chełmiec – Myslibórz.  Zmodernizować drogę w 
Chełmcu tj. wybudować chodnik, ściąć skarpę oraz pogłębić rów przy wjeździe do 
Jerzykowa.  
Zlikwidować nielegalny parking dla TIR-ów. Kierowcy parkują  k/ kościoła i nad ranem 
uruchamiają samochody i budzą mieszkańców.  
Rudziec Franciszek – pomimo wcześniejszych uzgodnień nie usunięto wskazanych usterek tj. 
przy realizacji przesyłu Słup – Sichówek i między Chroslicami i Słupem. 
Część wsi ma niskie ciśnienie wody. Gdyby tak doprowadzić przyłącze od świetlicy  
poprawiłoby to zaopatrzenie tych odbiorców  w wodę.  
Przewodniczący rady poinformował obecnych, Ŝe na zgłoszone interpelacje, wnioski i 
zapytania zostaną udzielone odpowiedzi w końcowej części obrad. W przypadku niemoŜności 
udzielenia odpowiedzi wyjaśnienie zostanie udzielone na piśmie w terminie 14-tu dni. 
 
Ad. 4.  
Rada gminy przeszła do rozpatrywania i podejmowania uchwał. Przed przystąpieniem do 
głosowania salę posiedzeń opuścił radny Jan Fajkiel. Przewodniczący rady poinformował 
obecnych, Ŝe przedłoŜone do rozpatrzenia i podjęcia projekty uchwał analizowane były na 
posiedzeniu komisji stałych i komisje nie wniosły Ŝadnych uwag do przedstawionych 
projektów.  
Ad. 4/1. 
Jako pierwszy rozpatrzony został projekt uchwały dotyczący udzielenia dotacji z budŜetu 
gminy.  
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 10-ciu obecnych w trakcie glosowania na sali obrad 
radnych. Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka jednogłośnie podjęła 
uchwałę w sprawie udzielenia dotacji z budŜetu gminy i uchwała w tej sprawie Nr 
XLV/289/10  stanowi załącznik do protokołu. 

 Ad. 4/2. 
 Kolejny projekt uchwały dotyczył zmiany  uchwały emitowania obligacji przez gminę 

Męcinka oraz określenia zasad ich zbywania i wykupu.  
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w przedstawionym brzmieniu.  

 Za podjęciem uchwały głosowało 10-ciu obecnych w trakcie glosowania na sali obrad 
radnych. Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka jednogłośnie podjęła 
uchwałę w sprawie zmiany  uchwały w sprawie emitowania obligacji przez gminę Męcinka 
oraz określenia zasad ich zbywania i wykupu i uchwała w tej sprawie NR XLV/290/10 
stanowi załącznik do protokołu. 
Ad. 4/3. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w budŜecie gminy na 2010 rok.  
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 10-ciu obecnych w trakcie glosowania na sali obrad 
radnych. Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka jednogłośnie podjęła 
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uchwałę w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2010 rok i uchwała w tej sprawie Nr 
XLV/291/10 stanowi załącznik do protokołu. 
Ad.4/4. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył trybu prac  nad projektem uchwały budŜetowej gminy 
Męcinka.  
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 10-ciu obecnych w trakcie glosowania na sali obrad 
radnych. Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka jednogłośnie podjęła 
uchwałę w sprawie trybu prac  nad projektem uchwały budŜetowej gminy Męcinka i uchwała 
w tej sprawie Nr XLV/292/10 stanowi załącznik do protokołu. 
Ad. 4/5. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 
wykonania  budŜetu  gminy Męcinka za I półrocze danego roku budŜetu oraz informacji o 
kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej.  
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 10 -ciu obecnych w trakcie glosowania na sali obrad 
radnych. Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka jednogłośnie podjęła 
uchwałę w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania  budŜetu 
gminy Męcinka za I półrocze danego roku budŜetu oraz informacji o kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej i uchwała w tej sprawie Nr XVLV/293/10.  
Ad. 4/6. 
Kolejny projekt uchwały dotyczy zatwierdzenia planu odnowy wsi miejscowości Chełmiec.  
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 12 – tu obecnych w trakcie glosowania na sali obrad 
radnych. Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka jednogłośnie podjęła 
uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu odnowy wsi miejscowości Chełmiec i uchwała w tej 
sprawie Nr XLV/294/10 stanowi załącznik do protokołu.  
Ad. 5. 
Nie zgłoszono Ŝadnych spraw.  
Ad. 6. 
W sprawi zgłoszonych interpelacji i zapytań wójt wyjaśnił, Ŝe  spotka się z inspektorem 
nadzoru i kierownikiem  budowy kanalizacji  w sprawie przywrócenia dróg w Słupie. 
Sichówku  i Chroślicach do takiego stanu  a by drogi były przejezdne,  szczególnie dla 
maszyn rolniczych. Sprawdzane będą studnie, czy nie są przyłączane do burzówki.  
Ad. 7.  
Przewodniczący rady stwierdził wyczerpanie porządku dziennego sesji. 
Podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach. 
Czterdziestą piątą sesję Rady Gminy Męcinka ogłosił za zamkniętą.  
 
Protokołowała :  
 
 
Małgorzata Rodzeń  
 


